
Direct omwonende of overige 
betrokken bewoner 

Suggesties/opmerkingen

Direct omwonende Wat zouden Annie en Bert Bochove en de Familie Brilleslijper nu denken als de Gemeente Huizen NEE zegt tegen de plaatsing van een Hotelschip voor Asielzoekers in de werkhaven 
van Huizen. Ik denk dat ze boos en verdrietig zouden zijn over de mentaliteitsverandering van de Huizers. Immers, Annie en Bert Bochove hebben in de Zonnehoek met gevaar voor 
eigen leven tientallen onderduikers in de 2e Wereldoorlog opgevangen. De familie Brilleslijper liet een groot aantal Joden onderduiken in hun Hooge Nest. Onderduikers en Joden die 
allemaal gevlucht waren uit hun eigen huis, hun eigen stad. Ik vind dat we nog steeds schatplichtig zijn aan de Huizers die de moed hadden om vluchtelingen in de 2e Wereldoorlog 
onderdak te bieden. We mogen dus geen NEE zeggen als ons nu gevraagd wordt om asielzoekers op te vangen. Huizen kan dan een voorbeeldfunctie zijn voor de rest van ons land. 
Het hotelschip is in het voorjaar verdwenen, omdat we misschien in de zomer LAST zouden hebben van de asielzoekers. Nu vind ik mij een ervaringsdeskundige: ik heb - toen het 
hotelschip in de Werkhaven van Huizen lag - zo'n 4 keer per week een 'Rondje Haven' gelopen en als ik bewoners van het hotelschip tegenkwam groetten zij altijd vriendelijk. Dat was 
wel wat anders met de Nederlanders die in hun (sport)auto's of motoren veel te hard en met veel lawaai door de Bestvaer, IJsselmeerstraat en Havenstraat raceten. Daar heb je LAST 
van! Dus, mevrouw Van Werven en mijnheer Meijer draagt uit dat het een daad van medemenselijkheid is om asielzoekers op te vangen.

Direct omwonende Graag maak ik van deze gelegenheid gebruik om onze teleurstelling te uiten over de beëindiging van de vorige opvang van vluchtelingen en dat op een moment dat er vanuit de 
centrale overheid juist een dringend beroep werd gedaan om plaatsen hiervoor beschikbaar te houden. Ik heb begrepen dat hiervoor in onze gemeente een christelijke partij 
verantwoordelijk is. Natuurlijk ben je hierover dan extra verbaasd. Ik schaam mij er diep voor dat er een meerderheid van de politieke partijen in de gemeente Huizen zich zo heeft 
opgesteld. Natuurlijk heb ik het ook gewaardeerd dat onze gemeente tweemaal vluchtelingen op een riviercruise heeft gehuisvest. Wij zijn van mening dat wij als bewoners en 
ondernemer(s) van de gemeente Huizen, maar de gemeente Huizen zelf ook als maatschappelijk relevante organisatie, de sociale plicht hebben ons steentje bij te dragen aan het 
uiterst droevige vluchtelingen vraagstuk. De eerdere plek van de cruiseboot vinden wij uiterst geschikt en wederom een passende oplossing. Praktisch niemand heeft hier hinder van 
en ook als bedrijf hebben wij nooit klachten gehad of hinder ondervonden. Wij zien geen enkele reden om hier tegen te zijn en hopen van harte dat de politici van de gemeente Huizen 
zich zullen willen inzetten om de opvang in Huizen wederom mogelijk te maken. 
Rest mij u veel succes en sterkte toe te wensen met uw in toenemende mate zware werk en waarbij u, welke keuze er ook gemaakt wordt, steeds vaker bagger over u uitgestort krijgt. 
Weet dat wij diep respect hebben voor uw werk.

Direct omwonende - De gemeente moet duidelijk weergeven waarom we wat doen, wanneer we wat doen en voor hoe lang. Geef ook duidelijk weer wat de regio doet. 
- Anonieme acties van omwonenden en bewoners moeten uit de anonimiteit gehaald worden (zoals bijvoorbeeld de brandbrief). 
- Suggestie: zet een apart e-mailadres voor de klankbordgroep op. 
- Dit is een goede opvanglocatie. Er zijn niet veel goede alternatieven in Huizen. De gemeente moet dit wel goed uitleggen en beargumenteren aan omwonenden. 
- Het hotelschip moet alleen tussen oktober en april in de haven komen te liggen, niet in de lente- en zomermaanden. 
- De gemeente moet alles goed aan de voorkant communiceren.

Overige betrokken bewoner Als taalcoach (op De boot en via De Vrijwilligerscentrale) en ik het taalcafé heb ik me met De vluchtelingen beziggehouden. Ze waren erg gemotiveerd en dankbaar voor alle tijd die we 
samen doorbrachten. Na een half jaar dit afbreken is funest voor De voortgang. Ze moeten elders alles opnieuw opbouwen en ik hoor van hen dat niet elke gemeente hen op De 
goede plek brengt om verder te komen. Terwijl De TAAL De basis is van integreren. Als je iets begint is het goed De tijd te krijgen om iets op te bouwen. Hun bereidwilligheid en respect 
voor ons is er zeker wel. en Ze zijn zelf ook heel dankbaar voor wat Ze in Huizen mochten ervaren. Daarom is het goed te beseffen dat dit niet iets tijdelijks mag zijn! Zeker niet zo 
kort!Als je hun goede wil en respect en inzet wilt behouden en belonen moet daar ook respect en welwillendheid tegenover staan.

Overige betrokken bewoner Mijn suggestie: niet zo met mensen sollen. Het maakt kwetsbare mensen kapot. Geef ze de kans om relaties op te bouwen. Dus niet een half jaar wel en dan weer wegsturen. Dat is 
onmenselijk beleid. Ik ben meer dan bereid om het positieve verhaal te vertellen en te werken aan verbinding van de buurtbewoners en asielzoekers.

Direct omwonende - Behoud de winterperiode: het hotelschip moet in de zomer weg.
- Communicatie: persoonlijker en méér benaderen, ook over de klankbordgroep. 
- Onderzoek ook alternatieven of andere locaties voor het hotelschip. 
- Communiceer direct waarom alternatieve locaties niet geschikt zijn. 
- Maak je beloftes waar: liever voor langer.
- Start een WhatsApp groep voor de klankbordgroep. 

Overige betrokken bewoner Ik was taalmaatje op dinsdag, maar op die dag vonden ook de gesprekken plaats met COA. Dus veel mannen waren die dag zenuwachtig en haakten af. Ik ben dus niet heel lang 
taalmaatje geweest, want de dinsdagmiddag is op een bepaald moment, om deze reden, laten vervallen. Ik zou een volgende keer zeker weer meedoen als vrijwilliger. Dan zou ik graag 
zien dat het iets beter georganiseerd kan worden (op de boot/Rode Kruis-COA). 

Direct omwonende - Behoud het Rode Kruis-team. 
- Zorg voor computers/internet. 
- Ik woon op de hoek van de speeltuin en ik heb nooit overlast gehad, of mensen van de boot daar gezien. 
- De aanmeldingsprocedure bij de Vrijwilligerscentrale verliep niet goed, dit kan verbeterd worden.
- Maak er een semipermanente locatie van: altijd in de winter, en in de zomer weg. 
- Andere ligplaats suggestie: 

Direct omwonende Als bewoner van een huis op de Scheepwerf doe ik u mijn mening toekomen aangaande de eventuele opvang van vluchtelingen in het havengebied.

Ik heb in de twee perioden dat er vluchtelingen waren ondergebracht op een boot in de haven geen enkele overlast ervaren. Sterker nog, ik heb nauwelijks opgemerkt dat er 
vluchtelingen waren. En al was dat het geval geweest, ik ben van mening dat het onze plicht is, bij te dragen aan de oplossing van het tekort aan opvangplaatsen. Ik sta dan ook zeer 
positief tegenover een vervolg van de opvang.

Ik heb met verbazing  kennis genomen van een anonieme brief die de buurt is rondgegaan. ‘Heel toevallig’ was die brief niet op mijn adres bezorgd. Doordat ik pas laat kennis had 
genomen van de brief, heb ik toen niet kunnen reageren. Jammer dat deze brief zo prominent in het nieuws is gekomen en de mening van de zwijgende meerderheid hierdoor is 
ondergesneeuwd. Voorts herkende ik mij niet in hetgeen in de brief is opgetekend. 
Laten we vooral bezig zijn met ons baseren op de feiten en niet op gezochte argumenten tegen, zoals de in de brief beschreven invloed van huisvesting van vluchtelingen op de 
‘hoogwaardige horecavoorzieningen binnen het havengebied’. 

Ik roep u op om uw verantwoordelijkheid te blijven nemen als omstandigheden daarom vragen. Ook bij de eerste vluchtelingenopvang was er bij een aantal omwonenden scepsis over 
de opvangoperatie. Achteraf gaven deze mensen aan een verkeerd beeld van vluchtelingen te hebben gehad. De mens lijdt het meest onder het lijden dat hij vreest.
Om draagvlak te blijven vergroten is het mijns inziens goed als zichtbaar wordt dat vluchtelingen in de wijk een voor buurtbewoners zichtbare bijdrage leveren aan de leefbaarheid van 
de wijk door bijvoorbeeld zwerfafval te verzamelen of andere vrijwillige bijdragen te leveren op bijvoorbeeld de sportverenigingen gelegen aan de Wolfskamer. Wat mij betreft wordt 
daarbij gekeken naar doen wat kan, ook al moet daarvoor gedaan worden naar wat eigenlijk niet mag. Het is toch van de zotte dat vluchtelingen werkloos aan de kant moeten staan in 
een tijd van werkloosheid en de grote behoefte aan vrijwilligers.

Tot slot geef ik u mee om afspraken na te komen en vooraf volstrekte duidelijkheid te verschaffen over de lengte van periode van opvang en buurtbewoners actief te betrekken bij de 
opvang op een mede door hen aangegeven wijze.
Ik wens u veel wijsheid toe mocht het tot een verzoek van COA komen.

Overige betrokken bewoner Mijn mening is dat Huizen een bijdrage kan geven aan de opvang van vluchtelingen. Veel mensen, inwoners, buurtgenoten, realiseren zich niet of niet voldoende wat een enorme weg 
het is om huis en familie achter te laten en in het ongewisse een veilige toekomst te moeten vinden. Daarnaast is er veel onbekendheid over de wettelijke regelgeving rond het 
verdelen en toekennen van woningen aan groepen die extra ondersteuning nodig hebben. Dat leidt vaker tot onbegrip en een wij/zij denken. Goed dat er gesprekken zijn geweest met 
omwonenden om ideeën op te halen en informatie uit te wisselen. 
 
Ik wil graag meedenken in de mogelijkheden om dit binnen Huizen te realiseren. 



Wij begrepen dat we op 5 juli jl. een inloopavond was over een mogelijke nieuwe asielboot. Helaas waren wij verhinderd. We vernamen dat wij onze voorkeuren ten aanzien van de 
asielboot nog per mail kenbaar konden maken. 

Wij willen graag opmerken dat het ons goed lijkt als de asielboot opnieuw voor bepaalde tijd gedurende herfst/ wintermaanden eindigend op of omstreeks 1 april 2024 aanwezig is.

Daarnaast was de laatste groep geen fijne groep. Het lijkt ons goed als er een diversere groep op de boot zit, welke ook meer participeert in de maatschappij. Een vorm van 
dagbesteding (bij voorkeur iets waar de maatschappij bij is gebaat) lijkt ons dan ook goed. 

Direct omwonende - eerder was niet duidelijk wie in de klankbordgroep zat en hoe men hen kon bereiken, suggestie om een algemeen emailadres te maken voor input vanuit bewoners
- doordat er veel speelt in de wijk (verkeersoverlast, overlast van de bouw, veel zwerafval, overlast door een Harley Davidson event, e.d.) was voor deze bewoners de komst van het 
hotelschip toentertijd een figuurlijke druppel te veel
- het hotelschip in de zomerperiode is niet bespreekbaar, tijdelijke plaatsing in de winterperiode wel. De voorkeur gaat echter naar langdurige opvang ergens anders in Huizen
- ook al zijn er geen incidenten geweest met de asielzoekers op het hotelschip, de bewoners hadden desalniettemin wel een gevoel van onveilgheid bij bijvoorbeeld het uitlaten van de 
hond

Direct omwonende - Gevoel: de politiek schuift haar taken af op de klankbordgroep. Dit is de verantwoordelijkheid van de gemeente, niet van de klankbordgroep. Stel hier duidelijke kaders voor op. 
- De dagbesteding voor de bewoners is heel belangrijk. Dit was bij het hotelschip goed geregeld. 
- De afgelopen periode was er weinig overlast, ook omdat het winter was en de bewoners van het hotelschip vooral binnen zaten. 
- Suggestie: vraag regelmatig feedback op bij bewoners, via de gemeente of via de klankbordgroep. Opties: zet een e-mailadres voor de klankbordgroep op, bezorg persoonlijke 
brieven of flyers bij omwonenden of organiseer regelmatig een inloopavond. 
- Bij de tweede aanvraag van COA is er niet genoeg bij de buurt opgevraagd. Sommige bewoners voelen zich niet gehoord of gezien. 
- COA komt haar afspraken niet na. Een bewoner van de boot moest uiteindelijk naar de gemeente met zijn vragen/klachten. 
- Suggestie: maak (het contact met) de klankbordgroep toegankelijker. 
- De klankbordgroep is niet representatief voor de buurt. 
- De klankbordgroep zou actief op zoek moeten gaan naar alle geluiden in de buurt. 
- Vraag: hoe werd de klankbordgroep samengesteld? 
- De tweede boot zou er aanvankelijk maar voor een bepaalde tijd ijn. Vrij plotseling werd het min of meer voor onbepaalde tijd. Dat schoot verkeerd.
- Zijn en andere locaties in Huizen of in het Gooi onderzocht? 
- De derde boot zou bij voorkeur ergens anders liggen. 
- Meer last van de cruiseschepen, bijvoorbeeld van bussen. 
- De toegangsweg is overbelast door drukte in het gebied. 

Direct omwonende - de gemeente moet niet weer met burgers praten, maar met Den Haag; dit probleem los je niet lokaal op 
- er zijn zorgen over Blaricum en specifiek Tergooi ziekenhuis als opvanglocatie. Waarom moet er in Huizen weer een boot komen als dit eigenlijk de perfecte opvanglocatie is?
- als de gemeentes dit blijven faciliteren, wordt het probleem niet opgelost maar in stand gehouden. 
- er zijn zorgen over de mogelijke bewoners van de boot; je weet niet wie er op de boot komt
- er zijn zorgen over de nieuwbouwwoningen in de buurt. Schrikt de boot potentiële kopers/bewoners niet af? 
- Huizen heeft haar deel al gedaan; het is nu aan andere omliggende gemeentes om dit op te pakken. 
- de opvang zou met andere omliggende gemeentes centraal geregeld moeten worden
- er zijn zorgen dat het toch misgaat, en dat er incidenten zullen plaatsvinden

Direct omwonende In de afgelopen periode heeft er tweemaal een boot voor vluchtelingen in de haven van Huizen gelegen. Daar wij aan de IJsselmeerstraat wonen is dit dichtbij ons huis. 
De eerste keer hebben wij een positieve ervaring gehad met de opvanglocatie. We hebben geen overlast gehad, de mannen waren vriendelijk, open en actief. Er werd wel eens een 
praatje gemaakt wanneer we aan het wandelen waren. 

Dit was bij de laatste keer minder het geval. We kregen het idee dat er meer verveling was, de mannen hingen meer in de buurt en waren ook meer afstandelijk. We voelden ons 
minder prettig wanneer we in de buurt gingen wandelen. Vandaar dat wij op dit moment ook wat huiverig staan over een derde herhaling. 

Wij snappen het 'probleem' van de vluchtelingenstromen maar wanneer we zien dat Huizen 80% van de opvang voor de regio deed zijn wij van mening dat ook andere gemeentes in 
de buurt een beurt mogen krijgen. Wanneer er wel een derde keer komt lijkt het ons goed om de mannen meer te betrekken bij de activiteiten rondom de boot. Misschien zien wij het 
op de verkeerde momenten maar bij de laatste keer opvang werd er voor de mannen gekookt en de leveringen werden door het personeel naar binnen gebracht. Dit geeft bij ons een 
dubbele indruk. 

Wij hopen zo een juiste indruk te geven van hoe wij het zien. Als er verder updates zijn horen wij het graag. 

Direct omwonende Bedankt voor uw uitnodiging voor de inloopbijeenkomst m.b.t. de hotelboot voor asielzoekers.
Wij kunnen hier helaas niet bij aanwezig zijn, maar willen wel van de gelegenheid gebruikmaken om onze mening hierover te geven.

Wij zijn niet tegen het opvangen van asielzoekers, maar hebben wel bezwaar tegen het feit dat onze buurt keer op keer wordt aangewezen als opvanglocatie.
Het is dan ook niet zo dat wij geen last hebben van asielzoekers. Groepjes asielzoekers die je overal in je wijk en de supermarkt tegenkomt, voelt onprettig. 

Ik weet dat verreweg het merendeel van de asielzoekers nette mensen zijn. Toch is er in andere delen van Nederland wel degelijk sprake van winkeldiefstal, bedreigingen, 
vechtpartijen en zelf aanrandingen, veroorzaakt door asielzoekers. 
Mensen uit oorlogsgebieden zijn soms getraumatiseerd en kunnen uit verveling dingen doen, waar ze later spijt van krijgen.
Wij hebben 2 kleine kinderen en krijgen er geen veilig gevoel van, als ze alleen op straat spelen. 

Als er dan toch een plek aangewezen moet worden voor asielzoekers, laat dan de locatie veel meer rouleren.
Wijs bijvoorbeeld 10 locaties in het Gooi aan en verzorg elke keer,  gedurende bijv. 6 maanden, op een andere locatie de opvangplek.
Hierdoor wordt de sociale druk niet op slechts enkele wijken en buurten gelegd. 
Dit is een ingewikkeld maatschappelijk probleem, waarbij iedereen zijn verantwoordelijkheid moet nemen.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.
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